

## 倫敦三天遊 (3 DAYS LONDON TOUR)

Tour Code: T3LON

### **(星期六) 巴黎Paris→倫敦London (470公里)**

早上集合後乘坐旅遊巴士前往法國迦萊港，旅遊巴士會直接駛上渡海輪船，在穿越英吉利海峽後，便抵達英國多弗港。視乎海關檢查快慢，在時間許可下將安排到唐人街一遊；繼而前往倫敦或鄰近城市住宿。(早餐)

### **Saturday : Paris – London (470 km)**

Gathered in the morning to travel by bus to Port France our coach will directly drive to the English Channel crossing where we arrive in Port Dover, England. Then enjoying the drive across the beautiful scenery and go into London. At night the coach drops off for London or nearby city accommodation. (BB)

### **(星期日): 倫敦**

早餐於酒店後，展開全天的倫敦景點遊覽：大笨鐘、議會大廈、西敏寺大教堂、唐寧街十號首相府、白廳街、聖詹姆斯公園、白金漢宮、泰晤士河畔。下午前往著名大英博物館參觀，繼而遊覽聖保羅大教堂、倫敦塔橋及由廿二個高塔所組成的倫敦城堡，這城堡曾先後被作為王宮、兵工廠、監獄，經歷許多王室的血腥爭鬥史。是晚住宿於倫敦。(倫敦夜景燦爛奪目，團友晚上欲前往泰晤士河遊船河及欣賞倫敦夜景，領隊定當樂意額外安排)。(早餐)

### **Sunday : London**

After breakfast we visit London attractions: Big Ben, Houses of Parliament, Westminster Abbey, 10 Downing Street, Whitehall, St James' Park, Buckingham Palace, and River Thames. In the afternoon we visit the famous British Museum, and tour the St. Paul's Cathedral, Tower Bridge and the London Castle. London Castle has been occupied as a palace, arsenal, prison, and has been setting to many a bloody battle within the British Monarchs. We stay overnight in London, where you can experience the dazzling night scene, or head for a Thames Cruise or musical with a group friends. (Musical tickets, boat reservation and more activities can be arranged by us.) (BB)

### **(星期一)：倫敦→美國**

早餐於酒店後，尊車接載旅客抵達機場，乘坐飛機返回美國。(早餐)

### **Monday : London – USA**

After breakfast, transfer to airport flying back to USA. (BB)

\*\*\*Add-on from Tour Code 9WET, 16WET, 16EWT, departure date changes to Thursday.